
FAU-møte 06.01.25 

1. Møtedeltakere 
Til stede: 

Lise Følgesvold Pedersen – Rektor 

Linda Nilsen Hjelmervik – 1. steg  

Glenn Folkvord – 1. steg  (kasserer) 

Rasmus Orstad – 2. steg  

Tore Lid – 2. trinn  

Hege Å Gangstø  – 3.trinn 

Benedicte Vik Reime – 4.trinn (Nestleder) 

Christian Le-Pedersen – 5. steg 

Kjersti Totland – 5.trinn  (referent) 

Lise Birgitte Lea – 6. trinn  

Merete Gilje –  6. trinn  

Eirik Samnøy – 7. trinn 

 

Forfall:  

Marie Klingsheim – 3. steg  

Kim Andre Olsen – 4. steg  

Jonas Hodne Rugland – 7. trinn  

 

 

2. Informasjon fra rektor  

Oppstart har vært bra. Blitt godt tatt imot av både barn og ansatte. Litt endringer: 7. steg fikk 
melding i VISMA om at kontaktlærer Ellen skal til ny skole fra og med februar. Gått for en intern 
løsning (Joakim) som elevene kjenner, så vil Ellen erstattes ved hovedutlysningen i februar. En 
fagarbeider (Rebekka) vil ta over for Joakim.  

3. Planlegging av foreldremøte for kommende 1. steg 
21 førsteklassinger som skal starte (per dags dato). Tenkt å gjennomføre et foreldremøte 
torsdag 13. februar. Send innkalling via barnehagene i tillegg til digipost. Skolen innkaller til 
dette møtet.  



Agenda for møtet er å bli kjent med skolen og hvordan skolen strukturerer seg. Instanser som 
møter opp: Barnevern, PPT, helsesykepleier, skole, FAU. Det blir gitt info om de ulike instansene 
og hvordan skolen jobber som system. Det vil også informeres om hva man må forberede barnet 
på før skolestart og om VIP kveld:  

VIP-kveld er en besøksdag på SFO, pluss et foreldremøte og treffe læreren. Læreren har kidsa 
mens foreldrene er på foreldremøte.   

Viktig punkt til agenda på møte må være å lage en foreldregruppe som kan arrangere et par treff 
før skolestart. Oppfordre til tidlig foreldrekontakt for å skape god samhandling tidlig. 
Speeddating med foreldrene. Snakke litt om hva man skal gjøre / hvem man skal ta kontakt med 
dersom barnet ikke har det bra. Snakke litt om hvem FAU-er, hvilket arbeid det er og reklamere 
litt. FAU-representanter blir valgt på VIP-kvelden.  

Hva kan vi gjøre for å være klar for at 1. klassingene får en fin start?  

- God foreldredialog 
- Instruere 6. / 7. klassinger, men og alle større elever på skolen: hvordan opptre 

mot 1. klassingene 
- Fadrer: truffet fadrer før skolestart? Få brev fra fadrer om hvem de er, hva de liker 

og at de gleder seg til å treffe ungene, at fadrer kommer å leser for ungene 
- Tenke litt på hvordan friminuttene skal organiseres? Skal 1. klassingene være litt 

for seg selv frem til høstferien, jul? lengre?  

 

Hvem fra FAU stiller:  

Christian Pedersen, Hege Gangstø, Marie Klingsheim stiller på møtet. 

 

4. Planlegging av foreldremøte våren 2025 

5. Gruppene 
Åpent hus: Neste åpent hus er i mars. FAU ser på om vi skal bytte om på klassene og dagene.  

Juleverksted: Gikk kjempefint. Barn og voksne var fornøyd. Nok voksne som stilte. Men til neste 
år så rekrutterer vi 3 foreldre fra hver klasse.  

 

6. Innkommende sak:  
6.1 Planleggingsdager: I år faller planleggingsdager i skole og barnehage på forskjellige dager. 
Spørsmålet er om de kan samkjøres. Dette tas opp i SU og KFAU.  

6.2 Bomberommet: Bod til FAU og skulen. Dette må ryddes. Vi rydder FAU-delen/Juleverksted 
av denne boden. Vi gjør dette etter 17. mai for da ser vi hva som er i bruk og ikke. Kaste gamle 17. 



mai faner. Merethe går inn i bomberommet på 17. mai og tar bilde av hva som står der. Det som 
står igjen der kan opp til vurdering om skal kastes eller ei.  

 

 

 


